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Meals 04 Breakfast, 01 Lunch, 01 Hi-Tea & 01 Dinner

Include
Return Airport Transfers, Scheduled Boat Return Transfers (KK-TARP-KK), 04 night accommodations with daily breakfast, Meals as Stated, All
Entrance Fees, Return Hotel Transfer (Seat-In-Coach), 01 Local English-speaking guide

Accommodation
(Twin/Triple Share)

03 Nights stay in Kota Kinabalu 4-Star Luma Hotel or Promenade Hotel or similar
01 Night stay in 5-Star Island Resort - Manukan Island Resort or similar

Exclude Airfares, Alcoholic Drinks, Personal Expenses, any items not mentioned.

Day 2 : Jetty / Boat In / Manukan Island Resort (B)
( Scheduled Boat In : 11:30hrs / 12:30hrs / 13:30hrs / 14:30hrs / 15:30hrs / 16:30hrs )
After breakfast, check out and prepare to get transferred to Jetty for scheduled boat transfer into TARP’s 5-star Manukan Island Resort stay and free with own leisure!
Manukan Island Resort is surrounded by natural surroundings, you can take part in recreational activities such as snorkeling, scuba diving and parasailing,
equipment are available for rent. Experience the best nature during your stay at the Manukan Island Resort while enjoying the best of modern comfort, with a
breathtaking view overlooking the South China Sea. 

Package
Tour Code
Minimum
Type

: 5D4N Best of Kota Kinabalu with 5 Star Island Resort Stay
: ABK-FM13
: 02 Pax
: Seat-in Basis

Day 1 : Arrive in Kota Kinabalu / North Borneo Cruises - Sunset Dinner Cruise (D)
Welcome to Kota Kinabalu! We'll pick you up from the airport and take you to The Luma Hotel. After checking in, explore and enjoy Kota Kinabalu city. At 4:45 PM,
we'll go to Sutera Marina Jetty for the North Borneo Cruises' Sunset Dinner Cruise. Experience the beauty of the South China Sea, passing islands and water villages
along Sabah's west coast. Upper deck offers ocean views, sunset ambiance, and sea breeze. Below, an ethnic-themed air-conditioned restaurant features live
music. Dinner is buffet-style, featuring Sabah's culinary delights. After the cruise, we'll take you back to the hotel.

Day 3 : Boat Out / Jetty / Mari Mari Cultural Village (B/Hi-Tea)
( Scheduled Boat Out : 12:00hrs / 13:00hrs / 14:00hrs / 15:00hrs / 16:00hrs )
After with the Beautiful Island Resort stay, you will get scheduled boat transferred out from the Island and get ready for next immersive to Mari Mari Cultural Village!
The journey will take you to a long roads surrounded by a rich spectrum of greenery and overarched by wild blue skies. Traditional huts sprout along the village with
each tribe house offering a unique display of culture, folklore and lifestyle practices through interactive demonstrations for the whole family to participate in. From
blow-pipe shooting to rice-wine tasting, there's plenty to be thrilled about for the culturally-inclined. Besides sampling traditional treats that stood the test of time,
grab the chance to witness a unique method of cutting tree barks into making traditional warrior vests. And if you're feeling rather frisky, jump for a “prize” on a built-
in 'Lansaran', a traditional trampoline-like floor located in one of the tribe houses. After tour, transfer back to your hotel.

Day 5 : Departure or Extend Tour (B)
Breakfast at your hotel and free with your own leisure until flight departure and return to home sweet home.

Water Rafting Option - You will be briefed through on safety measures and the various rapids by the River Guide. Proceed to collect your rafting gear. Helmets,
check! Paddles, check! Life-jackets, double check! Time to brave the slippery slopes of the Kiulu River! The rafting activity takes up to 1hr 30mins depending on rapids
and river condition. Paddle on through bumpy river-beds and be literally drenched in adrenaline and excitement as you reach the ending point. Don’t miss
amazing sights of the tropical rainforest while you’re cruising through The Wall Rapid and Holy Smoke Rapid. You can even Body Raft if you’re keen on something
more vigorous! While reaching at ending point, throw some dry clothing on and feast on a lunch by the Kiulu River before heading back to your hotel.

Day 4 : Choice of Day Trip to Kundasang OR Water Rafting Grade 1-2 (B/L)
( Select your preferrable day tour to maximize your holiday in Sabah! )
Kundasang Option - Kundasang Day Trip visiting to Rumah Terbalik (Upside Down House), Nabalu Market, Kinabalu Park & Desa Cow Farm!
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膳食 04份早餐，01份午餐，01份下午茶点 和 01晚餐

行程包括 返程机场接送，四晚住宿（含每日早餐），预定船班进/出岛，膳食，所有门票费用，酒店返程接送，一位当地英语导游

酒店住宿

(二人/三人供房)
03 晚 入住亚庇 4-Star Luma Hotel 或 Promenade Hotel 或同级
01 晚入住五星级岛屿度假村 - Manukan Island Resort 或同级

行程不含
机票、旅游保险、酒精饮料、行程中未列明的事项及旅游期间产生的个人开支、在入住酒店时需附旅游税（每房每晚需缴纳RM10） ，酒店旺季附加费
（如有），导游司机小费（随意），马来西亚政府征收的其他税项（如有） 

第二天 : 码头 / 进岛 / 马努干岛度假村（早餐）
（ 预定船班进岛时间 : 11:30 小时 / 12:30 小时 / 13:30 小时 / 14:30 小时 / 15:30 小时 / 16:30 小时 ）
早餐后，退房并准备前往码头，乘船前往 TARP 的五星级马努干岛度假村住宿入住，自由活动！这里周围环绕着自然环境，您可以参加浮潜、潜水和滑翔伞等休
闲活动，并提供设备租赁服务。入住马努干岛度假村期间，您可以体验最好的自然风光，同时享受最好的现代舒适设施，并俯瞰南中国海的壮丽景色。

第一天：抵达沙巴首都 - 亚庇市 / 乘搭蓝海之星游艇 - 日落晚餐巡航 （晚餐）
我们将在亚庇国际机场热情欢迎您！接机后，我们将护送您前往酒店办理入住手续。过后，您可以选择休息或探索这座新城市。下午4:45分，我们将前往苏特拉
码头开始日落晚餐巡航之旅！您将乘船沿着穿梭在沙巴西海岸的岛屿，享受壮丽的海洋景观，温暖的夕阳和轻柔的海风。您也能享受国际自助晚餐以及现场乐队

所带来的音乐盛宴。当太阳完全落幕后，您可以边品尝甜点或美酒，边欣赏亚庇市美丽动人的夜景。 两个小时后，您将下船并返回酒店休息。

第三天 : 出岛 / 码头 / 马里马里文化村（早餐 + 下午茶点）
（ 预定船班出岛时间 : 12:00 小时 / 13:00 小时 / 14:00 小时 / 15:00 小时 / 16:00 小时 ）
入住美丽岛度假村后，您将乘坐预定的船从岛上转移出去，并为接下来的马里马里文化村做好准备！旅程将带您前往一条漫长的道路，周围环绕着丰富的绿色植

物和狂野的蓝天。传统的小屋沿着村庄如雨后春笋般涌现，每个部落房屋都通过适合全家人参与的互动演示，展示了独特的文化、民俗和生活方式。从吹管射击

到米酒品尝，有很多值得兴奋的事情有文化倾向的人。除了品尝经得起时间考验的传统美食外，还有机会亲眼目睹一种独特的切割树皮制作传统武士背心的方

法。如果您感觉相当活跃，可以在内置“Lansaran”上获得“奖品”，这是位于部落房屋之一的传统蹦床式地板。游览结束后，送回酒店。

如果选激流漂筏 ：河流导游将向您介绍安全措施和各种急流。继续收集您的漂流装备。头盔，检查！桨，检查！救生衣，仔细检查！是时候勇敢地穿越九鲁河
的湿滑斜坡了！漂流活动最多需要 1 小时 30 分钟，具体时间取决于急流和河流状况。划船穿过崎岖不平的河床，当您到达终点时，您会真正感受到肾上腺素和
兴奋。当您游览长城急流 (The Wall Rapid) 和圣烟急流 (Holy Smoke Rapid) 时，不要错过热带雨林的壮丽景色。如果您热衷于更有活力的活动，您甚至可以
选择 Body Raft！到达终点时，穿上干衣服，在九鲁河边享用午餐，然后返回酒店。

第四天 : 行程选择2选1 去 昆达山一日游 或 激流漂筏等级 1-2 (B/L)
（ 选择您喜欢的一日游，充分享受沙巴假期！）
如果选昆达山一日游 ：昆达山一日游参观 Rumah Terbalik（颠倒屋）、纳巴鲁市场、京那巴鲁公园和德萨奶牛农场！

配套名称

配套代号

最少人数

配套类型

: 五天四夜亚庇之最加五星级岛上度假村住宿
: ABK-FM13
: 两人
: 拼团（非私人团）

第五天：离开亚庇市或延长旅程（早餐）

早餐后，办理退房手续并前往亚庇国际机场搭乘您的航班。 
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